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Onderwerp beantwoording art 45 raadsvragen CDA 

Versienummer V2.0 

  

Portefeuillehouder Filip van As 

  

Informant R Gerard 

Eenheid/Afdeling Expertisecentrum/EC 

Telefoon 038 498 2616 

Email R.Gerard@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

 

Beantwoording art. 45 raadsvragen van Dhr H. van Vilsteren van het CDA inzake 

afsluiting spoorwegovergang Wijthmen/ Herfte 

 

 

Inleiding: door Harold van Vilsteren CDA 
ProRail heeft de afgelopen weken aan het spoor gewerkt in onder meer Wijthmen.  
 
De agrariërs in Wijthmen hebben er begrip voor dat door die werkzaamheden er 
overwegen moeten worden afgesloten. Maar niet allemaal te gelijk. Hierdoor is het voor 
een aantal ondernemers niet mogelijk geweest hun percelen aan de overkant van het 
spoor met de trekker te bereiken. Ze moesten hierdoor zo'n 10 km. omrijden. En juist in 
een periode waarin er heel hard gewerkt wordt om het eerste gras binnen te halen, en 
de ondernemers afhankelijk zijn van het weer, heeft dit voor de ondernemers veel 
overlast veroorzaakt. Vooral ook omdat overleg niet mogelijk bleek, bij vragen om de 
situatie aan te passen verwezen zowel ProRail als de vergunningverleners van de 
gemeente Zwolle naar elkaar, en werden de Wythemers van het kastje naar de muur 
gestuurd. Na een tweet van de CDA fractie was er wel te overleggen en zijn er 
oplossingen gekomen 

 

 

Vraag 1) De gemeente heeft ProRail een vergunning verleend, zonder dat hierover 

contact is geweest met de omwonenden of dat er mogelijkheid was tot inspraak van de 

omwonenden. Waarom is dit niet gebeurd? 

Antwoord:  

In algemene zin worden bij alle onderhoudswerkzaamheden door derden aan wegen / 

spoorwegen of waterwegen getoetst / beoordeeld op aspecten als bereikbaarheid en 

communicatie in het belang van onze inwoners. Bij de betreffende werkzaamheden aan 

de spoorwegovergangen Wijthmen/ Herfte is een ontheffing afgegeven voor de 

nachtelijke werkzaamheden. ProRail heeft een bewonersbrief verstuurd naar 

omwonenden met informatie over aard en duur van de werkzaamheden. Voorafgaande 

aan de werkzaamheden hebben wij tevens contact gehad met de aannemer om de 

planning af te stemmen op zo min mogelijk overlast voor weggebruikers en 
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omwonenden. De werkzaamheden zijn bijvoorbeeld bewust in een schoolvrije week 

ingepland. Ondanks deze voorbereidingen hebben de werkzaamheden helaas in de 

praktijk voor een aantal agrariers voor overlast gezorgd.  

     
 
Vraag 2) Bij sommige overgangen waren verkeersregelaars aanwezig, bij anderen niet. 
Wanneer ze niet aanwezig waren mocht er geen verkeer langs. Kan de gemeente een 
volgende keer bij ProRail eisen dat bij alle verkeersovergangen er regelaars worden 
geplaatst? 
 

Antwoord:) We hebben hierover overleg gehad met ProRail en hun uitvoerende 

aannemers. Bij (onderhouds)werkzaamheden aan het spoor kan het zijn dat 

beveiligingsystemen over en bepaald traject ook tijdelijk buiten werking zijn.  
In dit soort situaties bieden verkeersregelaars ook geen soelaas en kunnen we inzet 
van verkeersregelaars als gemeente niet eisen. 
Echter de intentie om de overlast van werkzaamheden zoveel mogelijk te beperken is 
bij ProRail en de uitvoerende aannemers absoluut aanwezig. Ter voorbereiding op 
toekomstige werkzaamheden aan het spoor zijn de recente werkzaamheden onlangs 
geevalueerd. Het is nadrukkelijk de bedoeling om het omrijden in de toekomst zoveel 
mogelijk te beperken. Helemaal overlast-vrij werken is helaas niet mogelijk. 

 
 
Vraag 3) Kan het een volgende keer zo geregeld worden dat niet alle overwegen te 
gelijk afgesloten worden zodat aanwonenden in sommige gevallen niet 10km hoeven 
om te rijden om hun bedrijf of bedrijfspercelen te bereiken? 
 
Antwoord:) Zie beantwoording vraag 2 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer 

 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM 

 

  

 


